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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2015/16:218 Bankskatt

I en intervju med finansministern i Svenska Dagbladet den 2 november 2015 
gav finansministern flera tydliga signaler till väljarna om kommande års 
ekonomiska politik i Sverige vad gäller ramverket för statsbudgeten och 
överskottsmålet. 

Andra besked var inte fullt lika tydliga. Finansministerns syn på svenskt 
bankväsen analyserades utifrån hennes föregångare Anders Borgs kritik mot 
storbankerna och beskrevs i artikeln enligt nedan:

”Budskapet från Magdalena Andersson är ett helt annat. De svenska bankerna 
är stabila och välkapitaliserade och några hårdare krav är inte på väg. Men 
bankerna har fått lägre bolagsskatt och betalar ingen moms, de är 
"underbeskattade" och därför vill Andersson se en bankskatt. Frågan utreds och 
en ny skatt kommer troligen först år 2018.

– Jag var i Danmark nyligen. De har en liknande skatt och finansministern 
verkade väldigt nöjd.”

 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga finansminister Magdalena 
Andersson om hur regeringens arbete för en eventuell bankskatt i Sverige går.

………………………………………

Maria Plass (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-11-24
Besvaras senast
2015-12-08
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Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


